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    ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ       

          ΝΟΜΟΣ ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ                                  

            ∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ                                                                

Επιτροπή Τουρισµού & Ανάπτυξης 

                                                                                                                       Αριθµός Απόφασης:  4/2015 
 

       
                                                            Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το Πρακτικό 1/2015 της Συνεδρίασης της Επιτροπής Τουρισµού & Ανάπτυξης ∆ήµου Πάρου  

Θέµα: Αξιολόγηση και λήψη απόφασης επί του θέµατος των γάµων των Κινέζων 

 

  

 Στην Πάρο σήµερα 20 Ιανουαρίου, ηµέρα Τρίτη και ώρα 12:00, η Επιτροπή Τουρισµού & 

Ανάπτυξης ∆ήµου Πάρου, συνήλθε σε  δηµόσια τακτική συνεδρίαση στο δηµοτικό κτίριο πρώην 

Ξενοδοχείο «ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την υπ’ Αρ. Πρωτ. 344/15-1-2015 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου της, για την συζήτηση και λήψη απόφασης στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης. Στην 

συνεδρίαση παρευρέθηκε και η κα Παπαδάκη Πελαγία, Γραµµατέας της Επιτροπής Τουρισµού & 

Ανάπτυξης, για την τήρηση των πρακτικών.  

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε νόµιµη 

απαρτία. 

 

Από τα µέλη της Επιτροπής 

 

Παρόντες Απόντες 

• Χριστόφορος Χρήστος (Πρόεδρος) 

• Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

• Βακιρτζής Κων/νος 

• Πολυκανδριώτης Λουκιανός 

• Πετρόπουλος ∆ηµήτρης 

• Τριπολιτσιώτη Ελένη 

• Αλεξανδροπούλου Αρχοντική 

• Καρποδίνης Αλέξανδρος 

• Βιτζηλαίου Αικατερίνη 

• Κυδωνιεύς Ευθύµιος 

• Εκπρόσωπος ∆ηµοτικής Παράταξης 

«Λαϊκή Συσπείρωση» 

• Εκπρόσωπος ∆ηµοτικής Παράταξης 

«Κ.Ε.Π.-Ο.Σ.Α.» 

 

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Τουρισµού & Ανάπτυξης, κ. Χριστόφορος Χρήστος, ύστερα 

από την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε ως κατωτέρω 

τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης µετά από οµόφωνη συναίνεση των µελών της επιτροπής. 

 

Θέµα 4
ο
: Η.∆. 

   
                                                                            Εισηγητής: κ. Πρόεδρος 

Ο κ. Χριστόφορος ενηµέρωσε τα µέλη της επιτροπής σχετικά µε την επικοινωνία στην οποία 

βρίσκεται µε τον κ. Κόντο σχετικά µε τον προγραµµατισµό των γάµων στων Κινέζων στην Πάρο, 

δράση η οποία δροµολογείται από το προηγούµενο έτος. Τον λόγο πήρε ο κ. Πετρόπουλος ο 

οποίος συµµετείχε ενεργά στην διοργάνωση της δράσης αυτής και εξήγησε τους λόγους για τους 

οποίους το αναµενόµενη ταξίδι αναβλήθηκε καθώς επίσης και τον προγραµµατισµό που είχε 

σχεδόν ολοκληρωθεί. Βάσει των λεγόµενών του, η άφιξη των ζευγαριών µαταιώθηκε λόγω 

προβλήµατος στην εύρεση θέσεων σε συγκεκριµένη πτήση. Ενηµέρωσε τους παρευρισκόµενους 

για τις επαφές και τις συναντήσεις που έχουν ήδη γίνει µε επιχειρηµατίες και φορείς του νησιού 

που προτίθενται να συµβάλουν στην οργάνωση της δράσης. Επεσήµανε πως απαραίτητη κίνηση 

είναι η επικαιροποίηση των συναντήσεων αυτών ώστε να εξασφαλιστούν εκ νέου οι χορηγίες από 

τους επαγγελµατίες.  
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Συνεχίζοντας την ενηµέρωσή του, ο κ. Πετρόπουλος επεσήµανε την σηµαντικότητα της δράσης 

αυτής και τις αυξηµένες απαιτήσεις της όσον αφορά την άρτια οργάνωση µιας και πρόκειται να 

λάβει µεγάλη δηµοσιότητα και να παρευρεθούν αρκετά ΜΜΕ και επίσηµοι προσκεκληµένοι. Ως 

κατάλληλη περίοδος για την διεξαγωγή του ταξιδιού αυτού κρίθηκε το τέλος Απριλίου, µετά 

δηλαδή το Πάσχα και πριν την έναρξη της καλοκαιρινής περιόδου. Ο κύριος Πετρόπουλος 

δήλωσε πως είναι διαθέσιµος να συµµετάσχει στην οµάδα οργάνωσης της ενέργειας αυτής και να 

συνεχιστεί το έργο από το σηµείο που σταµάτησε πέρυσι. Την ίδια προθυµία εξέφρασε ο κ. 

Βακιρτζής, ο κ. Καρποδίνης αλλά και όλα τα παρευρισκόµενα µέλη. 

 

Η Επιτροπή µετά από διαλογική συζήτηση, 

 

Αποφασίζει,   

Την συνέχιση της οργάνωση του ταξιδιού των ζευγαριών από την Κίνα µε σκοπό την προβολή 

του γάµου τους στην Πάρο. Την επικαιροποίηση των επαφών µε τους επαγγελµατίες του νησιού 

που έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον συµµετοχής και τον ορισµό νέας ηµεροµηνίας διεξαγωγής της 

δράσης. Ως επικεφαλής της οµάδας συντονισµού ορίστηκε ο κ. Πετρόπουλος ∆ηµήτρης. 

 

 

     Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 4/2015. 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

 

  

 

       Ο Πρόεδρος 

 

 

Χριστόφορος Χρήστος 


